



T +33(0)388412560

www.coe.int

pressunit@coe.int

Ref. DC 078(2013)

Committee of Ministers: decisions on execution of European Court of Human Rights judgments

Strasbourg, 06.06.2013 – Today the Committee of Ministers published [decisions](#) and [resolutions](#) adopted in the course of its supervision of the execution of European Court judgments (see list in our [press release](#) of 24 May), which relate to Albania, Armenia, Azerbaijan, Belgium, Bosnia and Herzegovina, Bulgaria, Greece, Hungary, Ireland, Italy, the Republic of Moldova, Romania, the Russian Federation, Serbia, Slovenia, Turkey, Ukraine and the United Kingdom.

Further information on the execution process and on the state of execution in cases pending supervision, as well as important reference texts (including the new working methods) can be found on the website of [the Department for the execution of the judgments of the European Court of Human Rights](#), and in the Committee of Ministers' [Annual Reports](#) on its execution supervision.

Contact: [Can Fişek](#), Media Relations Division, Tel. +33 (0)3 88 41 30 41.

Comité des Ministres : décisions sur l'exécution d'arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme

Strasbourg, 06.06.2013 - Le Comité des Ministres du Conseil de l'Europe vient de publier les [décisions](#) et [résolutions](#) adoptées lors de sa réunion spécifique consacrée à l'examen de l'exécution des arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme (arrêts figurant dans notre [communiqué de presse](#) du 24 mai) relatifs à l'Albanie, l'Arménie, l'Azerbaïdjan, la Belgique, la Bosnie-Herzégovine, la Bulgarie, la Grèce, la Hongrie, l'Irlande, l'Italie, la République de Moldova, la Roumanie, la Fédération de Russie, la Serbie, la Slovénie, la Turquie, l'Ukraine et le Royaume-Uni.

Pour plus d'informations sur le processus et l'état de l'exécution des affaires sous la surveillance du Comité des Ministres ainsi que sur les principaux textes de références (y compris ceux concernant les nouvelles méthodes de travail), consulter le site Web du [Comité des Ministres](#), le site Web spécial du [Service de l'exécution des arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme](#) et les [Rapports Annuels](#) du Comité des Ministres sur la surveillance de l'exécution des arrêts.

Contact : [Can Fişek](#), Division des Relations avec les Médias - Tél. +33 (0)3 88 41 30 41.